




Es convidara als diferents grups municipals i a !'Alcalde de Sallent, el Sr. Oriol Ribalta. 

Un altre aspecte a comentar en el si de l'assemblea són les futures obres de la carretera. 
S'acorda que aquest assumpte el tracti !'Alcalde de Sallent. 

S'incloura també a l'ordre del,dia un torn de preguntes/suggeriments. 

4. Assumptes sobrevinguts

El Sr. Benjamí Oller proposa donar un nom al nou pont d'accés a Cabrianes, atés que 
col·loquialment se l'anomena �l."pont de.Gabrianes", que dona lloc a confusió. S'acorda 
celebrar un procés participatiu de la mateixa manera que es va fer amb la Plac;:a de la 
Vinya. Aquest assumpte es plantejara també a la propera Assemblea. 

El Sr. Enrique Sánchez proposa fer una consulta a carreteres sobre la possibilitat 
d'establir una limitació de la velocitat a 30 km/hora al pas pel mig del poble, així com 

( 
sobre els passos elevats. 

(_ 

El Sr. Benjamí Oller informa que carreteres ha autoritzat la utilització de formigó en els 
treballs d'arranjament de la vorera que va del poble a la fabrica Berenguer. 

5. Establir properes dates de reunió

Les properes reunions es celebraran el 21 de marc;: i el 25 d'abril. 

6. Precs i preguntes.

No n'hi ha. 

1 sense altres assumptes a tractar, s'aixeca la sessió per ordre de la Presidenta quan 
són les 21 :20 hores i s'estén la present acta, de la que com a Secretaria en dono fe. 




